

Bestyrelsesmøde FKO mandag d. 19.02.24 kl. 17.00

Referat	Tilstede: Jørn Dyhrberg Hansen JDH , Jørgen Knudsen JK , Henriette Echwald HE , Daniel Allerup DA , Camilla Lyngø CL , Henrik Beckwith HB , Peder Jørgensen PJ , Michael Aaquist MA . Fraværende: Ursula Søborg US .
----------------	--

1. Referat fra sidst og dagens dagsorden	Referat fra 22.01.24 og dagens dagsorden er godkendt.
2. Økonomi/regnskab 2023 inkl. budget 2024	<p>Budget 2024 JDH og HE: Det vil blive forsøgt at efterkomme alle ønsker ift. budget og ønsker. Der mangler forsat samkørsel af gammelt og nyt system, hvorfor nogle poster mangler. Vi påtænker at ansætte en person til at tage sig af VKI, baner og klubhus. Skal finansieres via indtægter fra tilskud og indtægter fra kiosk i klubhus, samt betaling fra fodbold. Vi ved forsat ikke om vi får lokaletilskud til klubhuset, men hvis vi får det, vil der være en yderligere indtægt i det.</p> <p>JK: Der er lavet en del beregninger ift. til dette og det bør kunne løbe rundt.</p> <p>MA: Der er gode muligheder for at have salg fra kiosken, hvis vi tænker festivalen ind.</p> <p>JDH: Vi støtter op om de aktiviteter som der er rundt om i afdelingerne, men vi skal forsat have en fast likviditet, så vores konti ikke går i nul. Når driften og indtjeningen af klubhus er på plads, vil der kunne åbnes op for de næste større ønsker. Hvis vi ser frem i tiden, skal vi generere gerne 200.000 ekstra om året ift. vores stigende udgifter.</p> <p>Se budgettet igennem, så alle er klar til at vedtage dette. Rettelser sendes til Jørn, Mette, Henriette og Jørgen.</p> <p>PJ: Forsøger at lave et realistisk budget ift. kiosksalg. Der er interesse omkring, hvad der kommer til at være tilgængeligt i kiosken og hvor ofte den er åben.</p>

	<p>JDH arbejder videre med budgettet ift. en fuldtidsansat person.</p> <p>Regnskab 2023 JDH: Vi har fået en regning fra eventselskabet som vi ikke er enige i, ift. til brugen af Rikke. Der skal sættes et maksimumbeløb på brugen af Rikke, så vi har mere styr på udgiften.</p> <p>HE: I forbindelse med ansøgning om tilskud ligger der en opgave omkring børneattester som skal sættes i system. Dette tages der fat i med det samme. Jeg taler med Maria og Mette og Daniel forhører sig hvordan de gør i en anden forening.</p> <p>HE finder ud af om vi kan få en share-licens til at tilgå regnskabet.</p>
3. Projekter - UDGÅR	<p>VKI JDH:</p> <p>"Vig byskov" JDH:</p> <p>Klubhus FKO PJ:</p> <p>Foreningshus JDH:</p>
4. Opfølgning på Vig festival 2024, arrangement koncert 2024 og 3-dages marked - UDGÅR	<p>Vig festival JDH:</p> <p>Arrangement koncert 2024 JDH:</p> <p>3-dages marked JDH:</p>
5. De enkelte udvalgsrepræsentanter	<p>MA - Fodbold: Stort set alle hold er kommet i gang. De små vil være indenfor de næste par uger afhængig af vejret. Vi træner rigtig mange hold torsdag, hvilket giver lidt udfordringer med pladsen.</p>

Senior u/19 træner sammen med seniorholdet.

Vi vil organisere os bedre i fodboldudvalget. Vi inviterer en 20-25 hjælpere ind til at tale om, hvordan vi kan få flere hjælpere.

Alle vores arrangementer er der sat dato på.

Vi starter medlemsundersøgelse for at få en idé om, hvordan det ser ud. Vi håber der er mange som vil udfylde skemaet.

HB – Vig motion:

JDH: I bør overveje om jeres instruktører vil tage livredderuddannelsen ift. driften af VKI.

Året har fået en fantastisk start med mere end 700 medlemmer – Pr. d.d. er vi 696 fordelt på i "hovedgrupperne":

- Odsherred Kommune; stabilt på 23
- FKO medlemmer; fra 36 til 37
- Øvrige "foreninger"; fra 9 til 11
- VF hjælpere; fra 40 til 35
- Super Brugsen Vig; fra 4 til 3
- Granhøjen; fra 7 til 6

46% af medlemmerne er tilmeldt BS, 17 % klippekort samt 11 % 12 mdr. medlemskab.

Ovenstående betyder at 74% er enten på BS eller 12 mdr.s aftaler!!

Vi har nu fået uddannet 18 Fitness vejledere ud af de nuværende 27 frivillige.

Ovenstående betyder også, at vi er startet året med et positivt resultat ultimo januar.

Vores 3 cykler har nu cyklet en gang rundt om jorden! (41ts. km./1.700 timer) og trappe maskinen 770 etager. (320 timer)

Resultat Players First spørgeskemaundersøgelse gennemgås i Aktivitetsudvalget på møde 4. april (Møde med DGI i indeværende uge)

Aktivitetsudvalget har tilkendegivet fuld opbakning til, at HEB fortsætter som repræsentant i FKO bestyrelsen for Vig Motion.

	<p>DA - Boksning: En ung bokser har bokset sin første rigtige kamp.</p> <p>CL - Håndbold: Vi leder forsat efter trænere til næste sæson. Det er svært. Der er lavet opslag på Facebook. Vi ønsker et u/17 pigehold som vi arbejder på. Gulvet i Vig hallen er forsat en udfordring. Vi glider på det.</p> <p>JDH: Det er muligvis rengøringen, der er en udfordring.</p> <p>Vi har fået nyt medlem i vores udvalg.</p> <p>JK - Floorball: Holdene torsdag kører fint. +60 år holdet har efterlyst flere overtrækstrøjer.</p> <p>37 ud af 40 medlemmer har for nuværende betalt kontingent for 1. halvår 2024.</p> <p>Der er afholdt "fællestræning" med Vig GF's Jumhold, hvor de kørte hold samtidigt med at vi spillede floorball. Det gik fint, hyggeligt med liv i hallen og musik til spillet.</p> <p>HE - Kajak: Der er forsat vintertræning. Den mest aktive vintertræning vi har haft. Vi har søgt nogle penge til kajaker og pagajer. Ro skole er på tegnebrættet igen. Hjemmesiden er opdateret. Nye opgaver på festivalen.</p>
<p>6. Åbent punkt for tilføjelser</p>	<p>Folkeoplysningsudvalg: Tag gerne med på deres kurser omkring fondsansøgning.</p>
<p>7. Dato for nyt bestyrelsesmøde</p>	<p>Tirsdag den 26.03.24 kl. 17.00 i klublokalet i Vig hallen.</p>
<p>8. Eventuelt</p>	<p>Årsmøde 24. februar JDH: Der er bestilt mad til 18.30 og afholdes hos Den røde stald. Alle mødes kl. 17.00, hvor vi starter med et oplæg omkring div. Projekter i FKO. Der vil være shuffleboard og gavespil.</p> <p>Forslag til datoer for generalforsamling: Fredag den 12.04.24 kl. 17.00 er vedtaget.</p>